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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2016/17:1269 Åtgärder med anledning av hackerangrepp

Danska medier rapporterar om att försvarsmakten i Danmark utsatts för 
hackerattacker där försök gjorts att skaffa åtkomst till medarbetares e-
postkonton. Det ska ha skett under 2015 och 2016. Ryssland pekas explicit ut. 
Center for Cybersikkerhed under Forsvarets Efterretningstjeneste beskriver det 
inträffade som allvarligt: ”At angrebet alligevel udgør en alvorlig 
sikkerhedsrisiko for Danmark. Blandt andet fordi Rusland kan bruge 
informationerne til at hyre agenter i det danske forsvar.” Försvarsminister Claus 
Hjort Frederiksen uttrycker oro för omfattningen och syftet: ”Det er meget 
kontrolleret, det der foregår. Det er ikke små hackergrupper, der gør det for 
sportens skyld. Det er knyttet til efterretningstjenesterne eller centrale 
elementer i det russiske styre, og det er en evig kamp for at holde dem væk.” 
FRA i Sverige har tidigare rapporterat om omfattande it-angrepp mot svenska 
myndigheter, institutioner och företag. Det finns en bred samsyn om att detta är 
områden som behöver stärkas upp och prioriteras.

Jag vill därför fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

Avser försvarsministern med anledning av rapporterade hackerangrepp mot 
försvarsmakten i Danmark att vidta några åtgärder för svensk del?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-25
Besvaras senast
2017-05-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


